
   

Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d.7. nov. 2019 

Kl. 17.00 – 19.00 

Referat 
 

Medlemmer: 
 
 
Til stede 

Lisbeth, Michael, Mette, Per, Sarah, Amir, Hanne, Manal, Zenia, 
Emma, Fedek og Martin 
 
Afbud: Zenia, Manal og Sarah. 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 

1) Budgetforslag og 
konsekvenser (MN) 

 

 

 Andenbehandling af budgetforslaget i mandags d. 4.11 har 
medført følgende: 
Det ser ud til at forslaget omkring flydende skoledistrikterne 
bliver gennemført. 
Det frie skolevalg er ikke længere en mulighed for 

bh.klassebørn i Greve kommune. 
Tune skole indgår ikke i forslaget, da skolen ligger geografisk 
for sig selv. 

Kriterier som søskendegaranti og sprogvurderinger vil der blive 
taget højde for. 
Infomøderne på skolerne i nov. måned er derfor aflyst. 

 
På skolerådsmødet er udtalt bekymring omkring at 25 elever 
kan være for stor en klassekvotient på Arenaskolen. Ligeledes 
er kriterier/parameter for børn der har scoret lavt i 
sprogvurderingen i børnehaven drøftet. 
Drøftelse omkring klubberne på skolerne, hvad er 
beslutningen?  

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 

2): Orientering fra ledelsen 
”siden sidst” herunder 
Genoprettende praksis (MN) 
 

Genoprettende praksis - Konflikthåndteringsværktøj, der stiller 
skarpt på det sociale sammenspil mellem elever. Metoden er 
baseret på ligeværd og medbestemmelse. 

Essensen er at alle parter føler og oplever retfærdighed. 
Alle parter får mulighed for at komme til orde. 
Der er både en konflikthåndteringsdel, samt en relations 
dannelses aspekt, som bidrager til fællesskabsfølelsen. 
På kurset har deltaget to fra ledelsen og tre lærere og en 
pædagog.  
 
Juletræsfest som vanligt 1. torsdag i dec. - det ser ud til at vi i 
år vil arrangere juletræsfesten gangvis, således klasserne både 
har mulighed for at hygge i klasselokalerne og gangarealet. 



Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
3) Aula 

 
Forældrevideo vedr. AULA: 
https://www.youtube.com/watch?v=j59vCKas2f0 
 
Næste gang vi ses, der er Aula skudt i gang i Greve 
kommune. 
Lige nu kører Aula i mange kommuner, 
Tilbagemeldingerne er lidt delte – der mangler 
kontaktbog, fælles skolekalender – vi forventer at bliver 
der arbejdet på forbedringer hen af vejen. 

Orienterings -, drøftelses-, og 
beslutningspunkt 
 
4) Principper: Fast punkt 

iPad: se bilag 
 

Princippet forældreansvar skal have en større gennemgang, da 
nuværende princip er fra 2014 - se bilag. 
Generel opmærksom på at principper der er beskrevet på tre 

sider, er for langt. Vigtigt at principper er beskrevet kort og 
brugbart. 
 
Forældreansvar: Bør beskrives som balancegang mellem 
motivation og pligt, overvej om det er relevant at beskrive 
formålsparagraffer o.l. 
 
Princippet vedr. Ipad, mobiltelefoner bør ligeledes revideres. 
 
Princippet om skolebestyrelsens opgaver – gerne mere kontakt 
til forældrerådsrep. 
Invitere forældrerådsrep. til et skolebestyrelsesmøde, gerne en 
–to gange årligt. 
 

I forhold til mobilprincipper, er det vigtigt for skolen, at vi 
forsat kan få lov at bestemme hvornår det er hensigtsmæssigt, 
at eleverne må have mobiltelefon. 

SFO’en arbejder på et udkast vedr. mobilprincipper til næste 
gang. 
Michael har flere ideer til at arbejde videre med skolens 
principper, de fremsendes inden næste møde. 
 
Drøftelse om skole/hjemsamtaler, skal vi have 2x15 min. eller 
1x30min.? 
Tidspunkter på året vedr. Skole/hjem, er pt bestemt af faglige 
testresultater. 
Kunne det være en ide, at det er mere overordnet information 
der gives på forældremøder eks. årets gang.  
Det kan undre at man som forældre mange år i træk, skal høre 
om sunde madpakker og søvn.  

https://www.youtube.com/watch?v=j59vCKas2f0


 
  

5) 
Økonomi (MN og HSB) 

Se bilag. 
Økonomien gennemgås og drøftes, det ser overordnet 

fornuftigt ud. 
 
 

6) Orienteringspunkt 
 
Meddelelser fra 

• A  formanden  

• B  elevrådet  

• C  ledelsen  

• D  de forældrevalgte 

• E  
medarbejderrepræsentan
terne 

A:    Næste skolerådsmødet afholdes på Arenaskolen d. 28. 
januar. 
 
B:  Sundhedsugen gik godt. Hul v. elevtoilettet i udskolingen er 
repareret. 
Eleverne mangler siddepladser på gangarealerne. 
C: S-klasserne er i gang med Marte meo forløb, i forbindelse 

med kollegaobservationer. 
D:    
E: SFO’en står i MGP’ens tegn, MGP afholdes d. 27. nov. 

Netop ansat ny medarbejder. 
 

Tak til elevrådsrepræsentanter for 
i dag 

 

Orienterings- og drøftelsespunkt. 
7)   

 Personale, herunder 
sygdom, statistik (MN 10 
min.) 

Bilag udleveres på mødet 
 
Vedr. Sygestatistik, i kommunen er der fokus på sygestatistik. 
Vi har netop måtte afbryde ansættelsesforholdet til to 
medarbejdere.  
Vedr. sygdomsbillede i S klasserne forventes det at statistikken 
er nedadgående. 
Vi er i gang med ansættelse runde på både skole og SFO. 
Vi har ansat en lærer i et skema 10 timer ugentligt, til fagligt 
boost. 
 



Orienterings og drøftelsespunkt. 
8)  Eventuelt 

  Kan SB mødet d.27.2 rykkes?  
 

 På kommende SB-møde tages pkt. principper 
igen. 

  

 


